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Víctor Naudi pregunta per l’assistència als malalts

d’alzheimer

forum.ad /

El  conseller general de Socialdemocràcia i Progrés (SDP), Víctor Naudi, ha presentat una

bateria de quatre preguntes al Govern per saber diverses qüestions relatives a l’assistència mèdica en neurologia i

l’atenció als malalts d’Alzheimer.

Víctor Naudi vol saber així si el Govern disposa d’una xarxa de seguiment i diagnòstic de la malaltia d’Alzheimer i si

hi ha una relació de dades estadístiques de l’evolució d’aquella malaltia i per quins anys.

D’altra banda el conseller d’SDP també pregunta pel seguiment i l’ajut assistencial que proporciona el Govern a les

famílies que tenen un malalt d’Alzheimer al seu càrrec i s’interessa per saber si el Govern té previst augmentar

l’assistència mèdica en neurologia i posar més mitjans a disposició dels pacients.
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Evaristo Vilagines Moreso ha dit a FaceBook que li agrada aquest article
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